

No. 1671. A. CONVENTION ON ROAD TRAFFIC. SIGNED AT GENEVA ON 19 SEPTEMBER 1949¹

N° 1671. A. CONVENTION SUR LA CIRCULATION ROUTIÈRE. SIGNÉE À GENÈVE LE 19 SEPTEMBRE 1949¹

SUCCESSION

Notification received on:

31 October 1972

FJI

(Maintaining the reservation and declaration made on its behalf by the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland at the time of the application of the Convention to Fiji,² and notifying that it selects the distinctive letters "FJI" as the distinguishing sign for motor vehicles in international traffic registered in Fiji.)

SUCCESSION

Notification reçue le:

31 octobre 1972

FIDJ

(Avec confirmation des réserve et déclaration formulées par le Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord au nom de Fidji lors de l'application de la Convention à Fidji², et notification des lettres « FJI » comme signe distinctif des véhicules à moteurs en circulation internationale immatriculés à Fidji.)

¹ United Nations, *Treaty Series*, vol. 125, p. 3; for subsequent actions, see references in Cumulative Indexes Nos. 2 to 10, as well as annex A in volumes 770, 783 and 797.

² See *ibid.*, vol. 550, p. 402, and vol. 125, p. 58.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 125, p. 3; pour les faits ultérieurs, voir les références données dans les Index cumulatifs n° 2 à 10, ainsi que l'annexe A des volumes 770, 783 et 797.

² Voir *ibid.*, vol. 550, p. 402, et vol. 125, p. 58.